
VODOVOD d.o.o. za javnu vodoopskrbu ijavnu odvodnju
Frankopanska 35, Brinje
NADZORNI ODBOR

KLASA: A25-03 / 23-01,/ 01,

URBROJ: 3811,-23-02
Brinje, 10.03.2023. godine

ZAPISNIK

sa 11. sjednice Nadzornog odbora Vodovod-a d.o.o. Brinje
odriane 10. oiujka, 2OZ?. godine s potetkom u 19,00 sati

Sjednici su nazotni:
. Nikola BlaZanin - predsjednik NO
. Andelka Rajkovii - 6lan
. lVliko Pavlovii - dlan

Sjednici je nazotna direktorica Ruia BlaZanin bac. oec. i opiinski nadelnik, predstavnik
Skupitine gospodin Zlatko Fumii.

Predsjednik No pozdravio je sve prisutne, konstatirao da su sjednici prisutni ilanovi
NOte da postoji kvorum za dono5enje pravovaljanih odluka, te je otvorio 1L. sjednicu NO.
Zapisnidar je gda. Andelka Rajkovii,

Predsjednik je predloiio slijedeii Dnevni red:

01. Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice NO;
02. lzrada projektno tehniike dokumentacije za ugradnju fotonaponskih elektran aZine;
03. Raspisivanje natjeEaja i potetak gradnje vodovoda - Frankopanska ulica;
04. lzvijeS6e o projektima;
05. Razmatranje novog cjenika sa poietkom njegove primjene;
06. Uskladenje plada zaposlenika Vodovod-a d.o.o. Brinje;
07. Razno.

Predsjednik otvara raspravu po pitaju predloienog dnevnog reda, pita ima li izmjena ili
dopuna, prijedloga nema, zatvara raspravu i daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

Zakljutak 1.

Jednoglasno je usvojen predloieni Dnevni red.

Ad/1 Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice NO;
Predsjednik No gosp. Nikola BlaZanin upitao je nazodne da li su proditali ranije im dostavljeni
zapisnik sa protekle sjednice NO. elanovi odgovaraju potvrdno. predsjednik otvara raspravu
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po pitanju prve toake dnevnog reda, prijedloga, izmjena idopuna nema te daje na glasanje
prvu toiku dnevnog reda.

zakljutak 2.
Jednoglasno le usvojen zapisnik sa 10. sjednice NO.

A'd/2 ; lzrada projektno tehniike dokumentacije za ugradnju fotonaponskih elektrana ziiid;
Predsjednik NO otvara drugu todku dnevnog reda idaje rijei dir. gdi. Blaianin.
Dir. Blaianin je rekla da ima jedan novi projekat a to je postava panela na crpnu stanicu u
Stajnici. Za taj projekat prijavili smo se kod Fonda za zaititu okoliia ienergetsku udinkovitost.
Cijena elektridne energije je dosta visoka, a sm2 bi proizvodio 1kw struje. Za navedeni projekat
potrebna je odredena dokumentacija tija je procijenjena vrijednost rg.gog,4z eura, a Fond
sudjeluje sa iznosom od 75.976.,74 eura.
Za navedeni projekat javilo se poduzete solarni projekti d,o.o. iz osijeka. Do kraja kolovoza
dokumentacija mora biti gotova ipredana Fondu. U roku od dvije godine mora se podeti sa
radovima inade u protivnom morati ie se sredstava od projektne dokumentacije vratiti.
Navedena sredstava biti 6e osigurana od strane opiine Brinje, a kada Fond plati Vodovod-u
d.o.o. onda ie Vodovod d.o.o. vratiti opiini. predsjednik No zahvalju.ie na objainjenju, te je
NO primio na znanje.

Ad/3 Raspisivanje natjeiaja i potetak gradnje vodovoda - Frankopanska ulica;
Predsjednik NO otvara treiu toaku dnevnog reda idaje rijed dir. gdi. BlaZanin. Direktorica kaie
da se ide u raspisivanje javne nabave, gda. AIma Jurkovii priprema gratlevinsku dozvolu. Za
navedeni pro.iekat mali problem stvaraju vlasnici Valiniiii jer se ne mogu pronaii vlasnici, pa
je njihov predmet im ovinsko-p ravnih odnosa r.leiava u Gospiiu. Dir. Blaianin navodi da bi se
najkasnije u petom mjesecu krenulo sa radovima, a vrijednost projekta je 3go,ooo,oo eura, od
Prpi6a do Jeliia te do spoja prema Zutoj Lokvi. predsjednik No gosp. Nikola Blaianin zahvaljuje
na pojainjenju, a NO primio na znanje.

Ad/4 lzvijeSce o projektima;
Predsjednik No gosp. Blaianin otvara aetvrtu todku dnevnog reda ida]e rijet dir. gdi. Blaianin.
Gda. Blaianin kaie da ito se tiae projekta za izgradnju vodovoda za Gorn.ju Jelvicu teka se
samo gradevinska, to je Sirenje i poboljianje vodovoda za Jelvicu.
smanjenje gubitaka radi rMGD sa kooperantom poduzeiem Arija d.o.o. senj. Ti radovi
odnosno mjeren.ia idu jako sporo jer poduzeie IMGD nema strudnih ljudi, a poduzeie Arija
d.o.o. nema struinih vodoinsta latera, a nadzor je dosta strog.
vodosprema u stajnici je iznutra uredena, te ie se uskoro montirati elektro-radovi.
Sto se tiie Maljkovca rjeiavaju se imovinsko-p ravn i odnosi, a i otekuje se ovog ljeta da bi
mogla biti gotova gradevinska dozvola. sa izvorom Loniari je ista situacija kao sa Maljkovcem.
Za vodovod stajnica - ernat Hrvatske vode su odobrile rekonstrukciju sa jednom dionicom, a
poduzeie Vodovod je odabralo zaseok sertide gdje je najkritiinije ivodospremu za koju jo5
nismo pronaili zemljiite. Vodosprema ie biti u stajnici, trazi se zemljilte odnosno kota.
za magistralni cjevovod ziiiii- Jelavlje iJelavlje-Kip treba idejni pro.lekat, a to su najobianije
delidne cijevi.
Za izvor Pejnoviievo vrelo rade se vodoistraiivadki radovi.



Predsjednik NO gosp. Nikola Blaianin zahvalio je direktorici Blaianin na ovako detalJnim
informacijama o pro.iektima koje provodi poduzede Vodovod d.o.o. Brinje, NO primio na
znanje.

Ad/5 Razmatranje novog cienika sa potetkom niegove primjene;
Predsjednik No otvara petu toaku dnevnog reda idaje rijea dir. gdi. Blaianin. Dir. Blaianin kaie da
idemo sa novim cjenikom kojije na stranicama Vodovod-a, a isti iemo poslati Vijeiu za vodne usluge
Predsjednik NO gosp. Blaianin je suglasan sa primjenom novog cjenika kao i alanovi NO.

Zakljutak 3.
Jednoglasno je prihva6ena primjena novog cjenika.

Ad/6 Usklaafenje plada zaposlenika Vodovod-a d.o.o. Brinje;
Predsjednik No gosp. Blaranin otvara iestu toaku dnevnog reda idaje rijea prisutnima. Dir. Blaianin
navodida su plaie relativno niske, a obim posla se znatno poveiava. predsj. NO gosp. Blazanin otvara
raspravu idaje rijea prisutnima. Predsj. Skupitine gosp. Fumii ukljudio se u raspravu te dao pri.jedlog
da se svim radnicima poveia plata za 7yo. S obzi om da se viSe nitko nije javio za rijet predsj. NO
gosp. Blaianin daje na glasanje navedeni prijedlog. elanovi su suglasni te je jednoglasno donijeta
Odluka o poveianju plata zaposlenika za 7%.

Zakljuiak 4.
Jednoglasno je donijeta Odluka o pove6anju plada zaposlenika za 7%.

Ad/7 Razno
Predsjednik gosp. Blaianin otvara sedmu toiku dnevnog reda i daje rijed prisutnima. s obzirom
da se nitko nije.iavio za rijei predsjednik No pozdravlja prisutne, zahvaljuje im i zatvara 11..

sjednicu NO Vodovod-a d.o.o. Brinje.

Sjednica zavriila u 20,25 sati.

Zapisniiar:
Antlelka Ra.jkovii
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PREDSJEDNIK NADZORNOG ODBORA

Nikola Bla anin, mag.ing,aedif
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